
  

 

                                          

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Sletten Skole 

 

Møde 1 24/25 

 

Mødedato: 28. august 17.30 – 20.00  

Mødested: Afd. Otterup 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud: Thilde, Heidi kommer senere, elevrådsformænd ikke valgt endnu 

 

1. Godkendelse af dagsorden –  

Præsentation af ny afdelingsleder – Maria Strøm Juul 

 

2. Meddelelser fra: 

Formandsskabet:  

 Forældremøder – SB ville gerne ha været repræsenteret på forældremøderne, men de er 
kommet lidt på bagkant. Men de forsøger at deltage i de resterende. Peter deltog ved 
mødet på 8. årgang i går, hvor han fortalte om arbejdet i SB, arbejdet med div. principper 
mm. Der ligger ikke nogen bestemmelser på, hvornår der skal afholdes forældremøde.  

 Deltagelse på dialogmøde 3. september – Mia er forhindret. Christina deltager sammen 
med Peter?  

 Morgensang på afdelingerne – på afdeling Skovløkker har man reduceret fra alle ugens 
dage til 2 gange ugentligt. SB påpeger at morgensamling er en del af den almene dannelse 
og synes derfor det er ærgerligt, at morgensamlingen er reduceret uden deres indblanden. 
Tirsdag den 5. november skal vi – elever, forældre, lærere – arbejde med ”hvordan en 
skoledag ser ud?”. Her kunne morgensamling passende være en del.  

Ledelsen:  

 Bestyrelseskursus 26. september – Brian opfordrer SB til at bruge ”reducering af 
morgensamling” som case på bestyrelseskursus, som finder sted på Afdeling Otterup. Fra 
ledelsen deltager Maria og Diana.  



 Skolen som mødested efter 16.00 – der har været hærværk på skolen i weekenden inden 
skolestart. Skolen er i dialog med politi og SSP. Skolen har fået nabohenvendelser.  

 Fællespasning efterårsferien – foregår på afdeling Krogsbølle. Der er kommet nogle 
forældrehenvendelser fra forældre uden bil?! Heidi laver tilmeldingsopslag på AULA sidst 
på ugen.  

 Trivselsmålingen – generelt har flere elever i Nordfyns Kommune en bedre trivsel. 9,8% af 
eleverne i 4.-9.klasse har givet et negativt svar vedrørende social trivsel. Vi forsætter vores 
arbejde med elevernes trivsel.  

De 4 matrikler:  

Elevråd:  

Forældrerådene: Fra Skovløkke har de modtaget ”legetøj” til ny legeplads. Arbejdet er påbegyndt i 
dag.  

 

3.  Høringssvar budget 2025-2028 

Indstilling: Ledelsen giver en orientering om mulige høringssvar. 

Sagens baggrund: Budget for Nordfyns kommune er på mødet kommet i høring 

Referat: Brian præsenterer et udkast til høringssvar, hvortil der blev drøftet forskellige muligheder 
for udspil. Der ønskes en ordentlig proces ift. mulig etablering af børnehave i Krogsbølle.  

 

4.  Sletten skole uden før-skole 

Indstilling: Bestyrelsen giver kort et bud på hvad ledelsen skal huske i arbejdet med en hverdag 
uden før-skole. 

Sagens baggrund: Det forventes at skolestart fremadrettet bliver 1. august, og at førskole dermed 
nedlægges.  

Referat: Det er på kommunalbestyrelsesmøde i morgen. Brian opfordrer SB til at klæde ledelsen 
på i forhold til, hvad der er vigtigt for en hverdag uden før-skole. Ledelsen tænker meget i rammer, 
f.eks.  

 

at dagtilbuddene kan besøge skolerne flere gange i løbet af foråret. Hvad er det for en overgang, vi 
skal levere? SB kommer med flere gode pointer, som ledelsen gerne skal have i mente. Når nu før-
skolen ikke er her, hvad er det så vi skal gøre? 

 

5.  Økonomi 

Indstilling: Bestyrelsen orienteres om det samlede distrikts økonomi.  

Sagens baggrund: Bilag vedlagt. 



Referat: Brian gennemgår distriktets økonomi detaljeret på smartboard. Der er et ønske fra SB om 
at økonomien følges tættere.  

 

6. Principarbejdet 

Indstilling:  

Ledelsen fremlægger udkast til princip vedr. klassedannelse 0. klasse og Skole/hjemsamtaler 
2023/2024. Det forventes at de to principper kan godkendes på mødet. (Vedlagt som bilag) 

 

Sagens baggrund: Vi skal have startet arbejdet med alle de lovpligtige principper. Derudover skal 
vi på næste møde færdiggøre principper om klassedannelse og forældremøder, så vi handle ud fra 
principperne. 

Udkast til plan for arbejdet med lovpligtige principper  listen gennemgås. Der skal iværksættes 
arbejdsgrupper, som skal tage sig af udarbejdelse af forslag til de enkelte principper i det 
kommende skoleår. Ledelsen er deltagende i alle arbejdsgrupper: 

Skolens arbejde i elevernes 
udvikling i skolens faglige og 
sociale fællesskaber 

Skolefritidsordningens 
virksomhed 

Underretning af hjemmene 
om elevernes udbytte af 
undervisningen 

Julie, Peter, Thilde, Brian Mia, Christina, Heidi Christina, Klaus, Gitte 

 

Referat: Brian gennemgår princip for klassedannelse til børnehaveklasse – SB godkender. Brian 
gennemgår princip for skole-hjem-samtaler, hvor udskolingen er ”prøve-kaniner” i forhold til cafe-
modellen. Gitte orienterer kort om, hvordan det rent praktisk kommer til at foregå i udskolingen 
på afdeling Otterup. Princip godkendt. SB vil gerne lancere, når de har vedtaget et nyt princip.  

I forhold til arbejdet med de næste tre principper forsøges det, at vi har noget klar til mødet i 
oktober. SB har koordineringsansvaret  kontakt ledelsesrepræsentanten.  

 

7. BYOD 

Indstilling: Ledelsen giver en orientering om, hvorfor vi som skole meget snart skal forholde os til 
”Bring your own Device” 

Chromebooks er meget snart slidt – og der er ikke midler i tildelingsmodellen til at alle elever gives 
en device. 

Sagens baggrund: 

Referat: 

 

 



 

 

8. Kommende punkter 

Opdatering årshjul  

Læseven/Læsebedste. 

Overvågningskamera opdatering. 

Udskolingsfest – Hvordan gør vi fremadrettet? 

Åbenhus for kommende børnehaveklasse √ 

Ny børnehave på Krogsbølle √ 

 

 

 

9. EVT. 

Princip om lektiefri skole 

 

 

10. Godkendelse af referat (19.45):  

 

11. Lukkede punkter vedr. personalesager. 

Orientering vedr. personale – Brian orienterer.  


